

晶晶國際幼兒園 (金邦校)

Jing Jing International Preschool (Common Bond Branch)

2023-2024 年度

預備班名單 Admission list for N1 classes

全日班 Whole Day Class

Ref. code	姓名 Name
TM N2324042	黃筱玥
TM N2324010	歐子嵐
TM N2324013	張允嫻
TM N2324022	馬蘊晴
TM N2324002	廖柏森

敬請 家長於 12 月 8 日(星期四)或之前填覆「新生取錄通知書」回條，並以郵寄/電郵/WhatsApp(no. 5224 1694)或親臨方式交回。

To confirm your acceptance please complete and return the Notification of N1 admission reply slip on or before 8<sup>th</sup> December 2022 by hand/ post or via WhatsApp(no. 5224 1694)/ email.

晶晶國際幼兒園 (金邦校)

Jing Jing International Preschool (Common Bond Branch)

2023-2024 年度

預備班名單 Admission list for N1 classes

上午班 Morning Class

Ref. code	姓名 Name	Ref. code	姓名 Name
TM N2324054	王悅宜	TM N2324055	羅子溢
TM N2324007	房琬晴	TM N2324006	蔡逸昇
TM N2324025	梁紀悠	TM N2324038	莫宥霆
TM N2324030	譚茵遙	TM N2324015	李奕熹
TM N2324035	賴玥喬	TM N2324052	何柏謙
TM N2324003	黃映蓁	TM N2324021	溫應梵
TM N2324008	唐靖懿	TM N2324019	殷梓朗
TM N2324004	林玥希	TM N2324047	周柏匡
TM N2324005	梁鎧澄	TM N2324044	鍾清遇
TM N2324009	芷菲		
TM N2324056	尹芊月		
TM N2324033	廖梓洳		

敬請 家長於 12 月 8 日(星期四)或之前填覆「新生取錄通知書」回條，並以郵寄/電郵/WhatsApp(no. 5224 1694)或親臨方式交回。

To confirm your acceptance please complete and return the Notification of N1 admission reply slip on or before 8<sup>th</sup> December 2022 by hand/ post or via WhatsApp(no. 5224 1694)/ email.

晶晶國際幼兒園 (金邦校)

Jing Jing International Preschool (Common Bond Branch)

2023-2024 年度

預備班名單 Admission list for N1 classes

下午班 Afternoon Class

Ref. code	姓名 Name	Ref. code	姓名 Name
TM N2324043	曾芊喻	TM N2324048	梁灝天
TM N2324032	吳晞蕎	TM N2324011	關力彰
TM N2324037	劉芊瑜	TM N2324051	何梓朗
TM N2324029	陳溱淇	TM N2324031	黎灝謙
TM N2324027	陳梓童	TM N2324017	薛加朗
TM N2324039	李依澄	TM N2324016	徐毅宇
		TM N2324020	索昱辰

敬請 家長於 12 月 8 日(星期四)或之前填覆「新生取錄通知書」回條，並以郵寄/電郵/WhatsApp(no. 5224 1694)或親臨方式交回。

To confirm your acceptance please complete and return the Notification of N1 admission reply slip on or before 8<sup>th</sup> December 2022 by hand/ post or via WhatsApp(no. 5224 1694)/ email.

晶晶國際幼兒園 (金邦校)

Jing Jing International Preschool (Common Bond Branch)

2023-2024 年度

預備班後備生名單

Waiting list for N1 classes

Ref. code	姓名 Name
TM N2324018	陸泓迪
TM N2324024	趙弘熹
TM N2324026	梁泓博
TM N2324028	盧睿熙
TM N2324036	布家希
TM N2324041	張熙萱
TM N2324057	王維樂
TM N2324050	楊棹然

敬請 家長於 12 月 8 日(星期四)或之前填覆「新生取錄通知書」回條，並以郵寄/電郵/WhatsApp(no. 5224 1694)或親臨方式交回。

To confirm your acceptance please complete and return the Notification of N1 admission reply slip on or before 8<sup>th</sup> December 2022 by hand/ post or via WhatsApp(no. 5224 1694)/ email.